

السيرة الذاتية المختصرة

Short CV

1-Basic information			1- البيانات الأساسية
Full name in English:	Nahla Mohamed Ashour Gebrel	نهلة محمد عاشور جبريل	الاسم باللغة العربية
Scientific qualifications:	Master degree in Physical Therapy for Women Health – Cairo University 2023	ماجستير العلاج الطبيعي لأمراض النساء و التوليد – جامعة القاهرة 2023	المؤهلات العلمية
	Bachelor degree in Physical Therapy – Misr University for Science and Technology 2018	بكالوريوس العلاج الطبيعي - جامعة مصر للعلوم و التكنولوجيا 2018	
Current position:	Assistant lecturer at Faculty of Physical Therapy – Horus University - Egypt	مدرس مساعد بكلية العلاج الطبيعي - جامعة حورس	الوظيفة الحالية
Specialty (±100 words):	Physical therapy for women health is concerned with rehabilitation of great majority of patients with pelvic floor disorders, bladder and rectal disorders, menstrual cycle disorders, pre and postnatal cases, post hysterectomy and many other surgeries. Management of PMS and PMDD symptoms occupies the specialty interest.	العلاج الطبيعي لصحة المرأة مختص بتأهيل عدد كبير من المرضى الذين يعانون من اضطرابات قاع الحوض ، واضطرابات المثانة والمستقيم ، واضطرابات الدورة الشهرية ، وحالات ما قبل الولادة وما بعدها ، وما بعد استئصال الرحم والعديد من العمليات الجراحية الأخرى. إدارة أعراض متلازمة ما قبل الدورة الشهرية والاضطراب المزعج السابق للحيض وعلاج الاكتئاب المصاحب لهم هي موضع اهتمامي التخصصي في البحث العلمي .	مجال التميز البحثي والتخصصي الدقيق (لا يزيد عن 100 كلمة)



HORUS UNIVERSITY IN EGYPT

Contact information:	nashour@horus.edu.eg	البريد الإلكتروني: nashour@horus.edu.eg	التواصل :
Scientific achievements			2- الانجازات العلمية
Orchid No.			
	Combined effect of tryptophan rich diet and acupuncture on depression related to premenstrual dysphoric disorder		البحوث المحلية
			البحوث على SCOPUS
3- Patents			3- براءات الاختراع
Granted patent(s): Title of the patent: No. of the patent:		Submitted patent(s): Title of the patent: No. of the patent:	
			4- قائمة الرسائل التي اشرف عليها:
	عدد رسائل الدكتوراه		عدد رسائل الماجستير
	الجهة الداعمة		المشاريع البحثية (PROJECTS)